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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 5. REDNE SEJE   
 
Nadja Šfiligoj  
Predstavljeno je bilo Letno poročilo Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2022. Tudi vrtec pri OŠ 
Alojza Gradnika Dobrovo se financira iz občinskega proračuna in s strani staršev. Meni, da bi morala biti 
občina seznanjena o poslovanju vrtca, zato predlaga, da šola pripravi poročilo o finančnem poslovanju vrtca.   
 
Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti 
Na pobudo gospe svetnice je bil na Občini Brda sklican sestanek z vodstvom šole in vrtca. Na sestanku je bila 
prisotna tudi računovodja zavoda, ki je podala podrobno poročilo o finančnem poslovanju vrtca. Poročilo je bilo 
tudi osnova za nadaljnji izračun nove cene vrtca pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo. 
 
Vilko Prinčič  
V Brdih sta trenutno aktualni dve gradbišči in sicer izgradnja obvoznice Kojsko in izgradnja kolesarske poti 
Dobrovo – Vipolže. Dnevno skozi vas Cerovo pelje ogromno težkih kamionov in cesta je na določenih delih 
(npr. pri pokopališču v Gornjem Cerovem) že povsem uničena zaradi težkega tovora. Predlaga, da se po 
dokončanju obeh investicij izvede sanacija ceste.  
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Vaš predlog bomo dali v seznam cest za obnovo, ki se bo obravnaval konec leta v sklopu proračuna za leto 
2024. 
 
Miloš Protić 
Pobuda se navezuje na odlaganje smeti na bivšem odlagališču v Imenju. Med vaščani je zaradi ureditve nove 
lokacije kontejnerskega mesta v Imenju, precej negodovanja. Nekaj starejših občanov, ki so brez vozila, smeti 
ne morejo odlagati na novi lokaciji. Kljub temu, da je Komunala Nova Gorica d. d. odstranila zabojnike, 
nekateri občani še vedno odlagajo smeti na bivšem odlagališču in jih puščajo v vrečkah.   
 
Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  
VS Šmartno je v letu 2021 dala pobudo na občino za ureditev novega ekološkega otoka na novi lokaciji, ki bo 
dimenzijsko ustrezna za ločeno zbiranje odpadkov. Vaška skupnost je takrat proučila možna zemljišča, ki bi bila 
ustrezna za postavitev ekološkega otoka in kot primerno predlagala parcelo, na kateri je sedaj urejen ekološki 
otok. Občina je na podlagi podane pobude skupaj z Komunalo uredila nov ekološki otok, ki ustreza zahtevanim 
standardom. 
Dodatno smo vašo pobudo naslovili tudi na Komunalo Nova Gorica d. d.. Prejeli smo sledeč odgovor: 
»Namen sodelovanja Komunale Nova Gorica d. d.  in Občine Brda je bil v smeri zagotavljanja popolnega 
zbiralnice – ekološkega otoka za prebivalce vasi Imenje. Na novo zgrajena zbiralnica – ekološki otok omogoča 
oddajo petih različnih tipov odpadkov, kar glede na današnje trende nastanka odpadkov, omogoča več kot 90% 
letnih potreb pri oddaji odpadkov.  Dodana vrednost skupni zbiralnici  je tudi v temu,  da kamioni ne bodo vozili 
skozi vas in bremenili ceste skozi vas. 
Skladno s 1. alinejo  39. člena Odloka o izvajanju gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi 
odpadki v Občini Brda (v nadaljevanju Odlok) je prepovedano odlaganje odpadkov izven predpisanih namenskih 
zabojnikov za odpadke, onesnaževanje prevzemnih mest in ekoloških otokov ali okolice.  
V 53. členu Odloka je za povzročitelja predpisana globa v višini 1.000€. 
Nadzor nad izvajanjem določb tega odloka, za katere je v primeru njihove kršitve po tem odloku predpisana 
globa, opravlja občinski inšpekcijski organ Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina 
in Občine Brda, v zgoraj navedenem primeru pa tudi redarska služba Medobčinske uprave Mestne občine Nova 
Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda.« 
 
 
 



Goran Simčič 
Predstavi pobudo občana Matjaža Četrtiča iz Kojskega:  
 

 
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Povedati moramo, da je stranka pričela z izvedbo agromelioracije v varovalnem pasu občinske ceste brez 
ustreznega soglasja, je pa to pridobila naknadno, ko je občina tudi že pristopila k reševanju problemov 
odvodnjavanja javne poti in sicer: 

• občina je zagotovila hitro izvedbo meteorne kanalizacije na mestu, kjer se je voda izlivala v vinograd 
(nasproti prvega soseda), 

• občina ni nasprotovala minimalnemu nadvišanju bankine z namenom, da se prepreči izliv vode v 
vinograd, predvsem zaradi tega, ker je na vozišče pritekala tudi voda iz sosednjih zemljišč nad cesto; 
poleg tega povišana bankina delno preprečuje dostop vozila do samega roba brežine, ki je lahko 
nevaren. 

Poleg naštetega bo občina v kratkem zagotovila tudi izvedbo linijske rešetke za prestrezanje vode iz zgornjih 
ulic naselja, kar bo stanje še izboljšalo. Za celovito rešitev pa je potrebna rekonstrukcija odseka javne poti v 
dolžini cca 200 m, kar predstavlja večji zalogaj in bo za to potrebno zagotoviti ustrezna proračunska sredstva. 
 
Na strankino prošnjo, da si vsi vpleteni uredijo odtoke na svojih parcelah lahko povemo, da je to težko izvedljivo 
zaradi konfiguracije terena in sestave tal, ki ne dopušča izvedbe ponikovalnic. Izvedba ponikovalnic bi lahko 
negativno vplivala na stabilnost celotnega pobočja (tudi vinograda). Edini pravilen način izvedbe odtokov iz teh 
parcel je izgradnja kanalizacije preko ceste in preko vinograda do najbližjega naravnega odvodnika. Sosedje bi 
se v tem primeru lahko obrnili na občino in zahtevali, da uredi javno meteorno kanalizacijo na katero se oni 
potem priključijo. Izvedba javne kanalizacije predstavlja večji poseg in zahteva veliko več časa in denarja.   



dr. Karol Peter Peršolja  
1. Na Direkcijo RS za infrastrukturo naj se poda vloga za pridobitev soglasja za postavitev opozorilne table 

»VI VOZITE ….. km/h« iz smeri Kojskega proti Gonjačam pred krožiščem.  
2. Predlaga, da se v sklopu izgradnje obvoznice Kojsko izpelje postopek in pridobi soglasje Direkcije za 

infrastrukturo za dopolnitev obstoječe prometne signalizacije in postavitev označevalnih tabel za vasi 
Hum, Podsabotin in Cerovo.   

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Župan je sprejel odločitev, da se na Direkcijo RS za infrastrukturo odda vloga za pridobitev soglasja za 
postavitev opozorilne table »VI VOZITE …« iz smeri Kojskega proti Gonjačam. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Župan je odločil, da se pripravi strokovni ELABORAT za dopolnitev obstoječe prometne signalizacije na 
območju obvoznice Kojsko. Takšen elaborat je osnova za zagotovitev ustrezne rešitve in sestavni del vloge 
za pridobitev soglasja Direkcije RS za infrastrukturo. 

 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


